

Federal Court



Cour fédérale

### **JUDICIAL APPOINTMENT**

**OTTAWA, Ontario, June 27, 2019** – The Honourable David Lametti, Minister of Justice and Attorney General of Canada, today announced the following appointment:

**Janet M. Fuhrer**, Partner at Ridout & Maybee LLP in Ottawa, is appointed a Judge of the Federal Court, and a Judge ex officio of the Federal Court of Appeal. Madam Justice Fuhrer replaces Madam Justice A.L. Mactavish, who was elevated to the Federal Court of Appeal.

[Department of Justice \(Canada\) News Release](#)

### **NOMINATION À LA MAGISTRATURE**

**OTTAWA (Ontario), le 27 juin 2019** – L'honorable David Lametti, ministre de la Justice et procureur général du Canada, a annoncé aujourd'hui la nomination suivante :

**Janet M. Fuhrer**, associée du cabinet Ridout & Maybee à Ottawa, est nommée juge de la Cour fédérale et juge d'office de la Cour d'appel fédérale. La juge Fuhrer remplace la juge A.L. Mactavish, qui a été nommée juge de la Cour d'appel fédérale.

[Communiqué de presse du Ministère de la Justice \(Canada\)](#)